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HAFTANIN ÖNE ÇIKAN TÜRKİYE HABERLERİ 

 

Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanı Fatih Dönmez, KÖMÜR-DER'in düzenlediği sektör 

toplantısına katılarak bir konuşma yaptı. Cari açığı kapatmak için potansiyeli yüksek 

olan altın, bor ve kömür gibi yerli kaynakların aranması, geliştirilmesi ve işletilmesi için 

sürekli gayret gösterildiğini belirten Dönmez, bu noktada özel teşebbüslerin katkılarını 

da önemsediklerini ifade etti. Bakan Dönmez, 2020 Ekim sonu itibarıyla elektrik 

üretiminin kömürden karşılandığını belirterek, “Bin megavat kapasiteye sahip bir yerli 

kömür santrali kurulduğunda, bu santralin yıllık üreteceği elektrik miktarı ile yıllık 

yaklaşık 1,24 milyar metreküp doğal gaz ithalatının önüne geçmiş olacağız. Maddi olarak 

da cari açığımızın kapanmasına yıllık yaklaşık 240 milyon dolarlık bir katkı sağlayacak. 

Madencilik sektörüne her fırsatta desteğimiz sürecek.” dedi. Madencilikte yaklaşık 130-

140 bin civarında doğrudan istihdam sağlandığını söyleyen Dönmez, “Madencilik ihracatı 

yıllık 4-5 milyar dolar civarında. Buna karşılık 2 katına varan ithalatımız söz konusu. 

Altında ise bu yıl istisnai bir durum söz konusu olacak. Sadece altın ithalatımız ilk 8 ayda 

16 milyar doları aştı. Yıl sonuna doğru belki de 20 milyar dolara yaklaşacak.” dedi. 

Dönmez, Twitter hesabından yaptığı paylaşımda, geçen yıl TANAP'ın rekor sürede 

tamamlandığını hatırlattı. Azerbaycan gazının taşınması için Türkiye’de TANAP'ın 

tamamlanmasıyla sistemin hazır hale geldiğine dikkat çeken Bakan Dönmez, “TANAP'ın 

ardından TAP'ın devreye girmesiyle Avrupa enerji arz güvenliğinin önemli bir halkası da 

tamamlanmış oldu.” dedi. 

Türkiye'nin elektrik tüketimi, Kovid-19 salgını öncesi dönemi geçti. Türkiye'de Eylül’de 

sanayide elektrik tüketimi 9,1 milyon megavatsaate ulaşırken, meskenlerde 5 milyon 

megavatsaat, ticarethanelerde ise 5,6 milyon megavatsaat oldu. Bakan Dönmez, 

“Sanayi ve ticarethanelerimizde üretim ve katma değerin habercisi elektrik tüketimimiz 

salgın öncesini geçti. Artan üretim, ihracat ve ticari faaliyetler, enerjimize enerji kattı.” 

ifadesini kullandı. 


